

Licence ترخيص

The Qatar Financial Centre Authority hereby certifies that, pursuant to its powers under Article 11(1) of the Qatar Financial Centre Law (Law No (7) of 2005 of the State of Qatar, it has granted

بهذا تشهد هيئة مركز قطر للمال - استناداً الى الصلاحيات القانونية الممنوحة لها بموجب احكام الفقرة (١) من المادة (١١) من قانون مركز قطر للمال (رقم ٧ لسنة ٢٠٠٥) لدولة قطر - أنها منحت

UBS Qatar LLC

يو بي أس قطر ذ.م.م

QFC No. 01169

ترخيص رقم: ٠١١٦٩

a Licence pursuant to Qatar Financial Centre Authority Regulations to carry on the following activities:

ترخيصاً وفقاً للوائح هيئة لمركز قطر للمال لمزاولة الأنشطة المذكورة أدناه:

- The Activities set out in its Scope of Authorisation subject to conditions and restrictions imposed by the Qatar Financial Centre Regulatory Authority.

- الأنشطة الموضحة في نطاق ترخيص الشركة وفقاً للقيود والشروط المفروضة من قبل هيئة تنظيم مركز قطر للمال.

in or from the Qatar Financial Centre subject to the conditions, restrictions and requirements set out in its Scope of Licence.

في أو من خلال مركز قطر للمال، وفقاً للشروط والقيود والمتطلبات المنصوص عليها في نطاق ترخيصها.

ISSUED AT THE QATAR FINANCIAL CENTRE,
DOHA, THIS **31ST DAY OF DECEMBER 2020**

صدرت هذه الشهادة في مركز قطر للمال،
الدوحة، بتاريخ **٢١ ديسمبر ٢٠٢٠**

DocuSigned by:

مستطيرة

295888A0D5CD48E...

Chief Executive Officer

الرئيس التنفيذي و عضو مجلس الإدارة



مركز قطر للمال
Qatar Financial Centre

Scope of Licence نطاق الترخيص

As provided in the Licence Certificate, pursuant to its powers under Article 11(1) of the Qatar Financial Centre Law the Qatar Financial Centre Authority has granted **UBS Qatar LLC** a Licence to carry on the following Permitted Activities, subject to the conditions and restrictions stated below:

وفقاً لشهادة الترخيص، واستناداً الى الصلاحيات القانونية الممنوحة لمركز قطر للمال بموجب احكام الفقرة (١) من المادة (١١) من قانون مركز قطر للمال، فإن هيئة مركز قطر للمال قد منحت شركة يو بي أس قطر ذ.م.م ترخيصاً لمزاولة الأنشطة المسموح بها، والمذكورة أدناه، وفقاً للأحكام والقيود المذكورة أدناه:

- **The Activities set out in its Scope of Authorisation subject to conditions and restrictions imposed by the Qatar Financial Centre Regulatory Authority.**

- الأنشطة الموضحة في نطاق ترخيص الشركة وفقاً للقيود والشروط المفروضة من قبل هيئة تنظيم مركز قطر للمال.

CONDITIONS AND RESTRICTIONS

- Subject to conditions and restrictions as specified in The Scope of Authorisation imposed by the Qatar Financial Centre Regulatory Authority.

الشروط والقيود

- تخضع للقيود والشروط الموضحة في نطاق الترخيص المفروضة من قبل هيئة تنظيم مركز قطر للمال.

ISSUE DATE

31st December 2020

تاريخ الاصدار

٣١ ديسمبر ٢٠٢٠

QFC NUMBER

01169

رقم الترخيص

٠١١٦٩

DocuSigned by:
#وسمطيرة
295888A0D5CD46E...

Chief Executive Officer
الرئيس التنفيذي و عضو مجلس الإدارة



مركز قطر للمال
Qatar Financial Centre